
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-397 (18int00013) 
 
Datum indiening: 24 december 2018 
 
Onderwerp:  Afvalinzameling  
 
Naam indiener: Ard op de Weegh 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
In december 2018 ontving de raad vele memo’s van het college. Op 4 december 2018 
ontving de raad een informatiememo over wijziging verordening OZB en reinigingsheffingen, 
met als bijlage een gewijzigd raadsbesluit reinigingsheffingen. De memo gaat o.a. over een 
wijziging in de te hanteren systematiek bij de introductie van de afvalpas (dus over beleid ipv 
over uitvoering). 
 
Verder ontvingen de inwoners vorige week een nieuwe afvalkalender. Hieruit bleek ineens 
dat het ophalen van de PMD-zakken niet meer gelijktijdig met de groene container gaat, 
maar met de grijze container. Tegelijk werd daarmee onduidelijk of in wijken die geen grijze 
container kennen (zoals de wijk Westeraam in Elst), de PMD-zakken nog opgehaald worden 
en zo ja, wanneer dan. Uit de afvalwijzer (bijlage, voor een postcode in Westeraam Elst) lijkt 
te volgen dat ze niet meer worden opgehaald. 
 
Onze vragen: 
  
1. Wat heeft het te betekenen dat het College bij een informatiememo gewijzigde 
raadsbesluiten gaat meesturen? Wanneer worden deze gewijzigde raadsbesluiten aan het 
presidium en de raad voorgelegd? Welk beleid is nu per 1 januari 2019 volgens het College 
van kracht: het door de raad genomen besluit of het door het College gewijzigde besluit? 
 
2. Hoe beoordeelt het college het feit  dat via een memo van 4 december met de raad eerder 
overeengekomen beleid per 1 januari 2019 gewijzigd in het licht van waarden als ‘behoorlijk 
bestuur’ en ‘zorgvuldige communicatie met de inwoners’? 
 
3. Ook in de memo bij het gewijzigd raadsbesluit wordt nog steeds gesproken van het 
streven naar de invoering van een afvalpas per 1 januari 2019. Hoe realistisch is dit nog en 
hoe is de communicatie met de inwoners hierover voorzien?  
 
4. Klopt het dat de raad na een memo in april1 niet meer is geinformeerd over te verwachten 
wijzigingen in het ophalen van het afval? Zo ja, kunt u ons dan een herziene planning geven 
van de wijzigingen in het kader van het afvalbeleid (inclusief stand van zaken proef met 
ringen aan lantaarnpalen voor het ophangen van PMDzakken)?  
 

                                                           
1 http://www.ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=OverBetuwe&ListId=9d0c4e6d-a4db-475c-b8e3-

39ed10c6d600&ReportId=e8914821-bac7-4ade-838f-dce05ec5533f&EntryId=09bc6ee8-23b3-4d63-bd17-

9646ee1d416e&searchtext=afval 



5. Bent u met ons van mening dat substantiële wijzigingen in de dienstverlening aan onze 
inwoners eerst aan de raad dienen te worden voorgelegd (dwz geen wijzigingen in 
ophaaldagen, wel bijv. wijzigingen in frequentie of het beëindigen van het ophalen van bijv. 
PMD-zakken)? 
 
6. Hoe is nu het ophalen van PMD-zakken in wijken zonder grijze container per 1 januari 
2019 geregeld? Hoe beoordeelt u de communicatie met de inwoners hierover via de 
afvalkalender en de website en als u die met ons onvoldoende acht, hoe gaat u dit zo snel 
mogelijk corrigeren? 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, bij voorkeur voor 15 januari a.s. 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh (BurgerBelangen Overbetuwe) 
 
 
 
  



Bijlage 

 


